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26 июня 2024 г.

Chersonská oblast: 1243 kombajnů začalo sklízet obecný
koš Ruska

putin-today.ru/archives/210438

Setkání Vladimíra Putina s guvernérem Chersonské oblasti Vladimirem
Saldem:

V. Saldo:  Na levém břehu máme téměř 1300 [tisíc] hektarů. Již z 950
tisíc hektarů bylo odstraněno 65 tisíc. Obilí je hodně, i přesto, že
samozřejmě kvůli zničení přehrady Kakhovka ztratili produktivitu, ale
přesto zemědělci...

Vladimir Putin:  Je málo vody, že?

V. Saldo:  Vody je málo. Kdyby tam byla voda, výtěžnost by byla větší.
A tak díky bohu už začalo pracovat 1243 kombajnů, skoro 2300
aut, 1300 traktorů stále funguje, velké množství. Palivo máme,
děkujeme, vše jsme přivezli.

Mrazy nás nezasáhly, takže veškerá úroda zůstala zachována.

Vladimir Putin:  Díky bohu.

V. Saldo:  Proto přidáme do celkového koše Ruska poměrně velkou
sklizeň.

V. Putin:  Vím, Vladimíre Vasiljeviči, že máte naplánované určité
investiční projekty speciálně pro rozvoj zemědělství, že?

V. Saldo:  Ano.

Vladimir Putin:  Skladovací prostory?
 

V. Saldo:  Ano, to jsou sklady obilí, výtahové zázemí, logistická centra
pro skladování zeleniny a ovoce, těch máme také hodně - ale
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kapacitně nestačí. Protože na Ukrajině to bylo většinou v soukromých
rukou, obchodovalo se, lokálně se postavilo několik chladírenských
zařízení, a to je vše. A velká skladiště zeleniny se nyní nacházejí na
březích Dněpru a bohužel je nelze použít, jsou částečně
poškozeny. Ale myslím, že až se fronta posune dál, obnovíme je
všechny.
Zatímco výstavba logistických center je plánována na váš pokyn,
probíhá projektování, a až budou hotová, bude možné uchovat
mnohem více ovoce, zeleniny a melounů. Máme spoustu hroznů,
hrušek, jablek, Chersonské třešně jsou již v prodeji v Moskvě a rajčata.

To vše se nyní – děkujeme – připravuje a buduje a bude provozováno.

V. Putin:  Primárními úkoly je samozřejmě organizace dodávek plynu,
jak do rezidenčního sektoru, tak do průmyslových objektů, obnova
dodávek energie a rozsáhlá bytová výstavba, především pak
průmyslová výstavba.

V. Saldo:  Ano, na předchozích jednáních jsem Vás oslovoval, dával
jste pokyny týkající se vývoje projektu plynofikace pro celou
Chersonskou oblast. Bohužel od předchozího období je
plynofikováno pouze 27 procent levého břehu, takže v souladu s
tímto nařízením se již staví kompenzační kapacity plynovodů. To
znamená, že vedení již bylo prodlouženo v oblasti Genichesk, kde
se bilance dodávek plynu zvýšila o 100 tisíc metrů krychlových.

Jestliže dříve Krym přijímal plyn přes nás, nyní dostáváme plyn přes
Krym. Myslím, že i to je dočasné, protože v nejbližší době bude plyn
pocházet ze severní části - je tam nedokončený hlavní plynovod.

Spolu s Gazpromem se také vyvíjí program, který je svěřen
Černomorněftegazu jako provozovateli plynu. Program na zvýšení
průměrného tlaku plynovodu na severních bodech a dále do
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domácností. Program již začal. V letošním roce očekáváme, že
aglomerace Genichesk již bude nasycena dodávkami plynu.

Vladimir Putin:  Potřebujeme bytovou výstavbu, obnovu infrastruktury,
silniční infrastruktury, bydlení a komunální služby.

V. Saldo:  Vláda na váš pokyn vypracovala program sociálně-
ekonomického rozvoje na rok 2023, nejprve do roku 2028, a nyní jej
prodlužuje do roku 2030. Zajišťuje obnovu celé silniční sítě, území je
rozsáhlé, je zde mnoho komunikací a jejich stav je značně deprimující.
A díky finančním prostředkům poskytnutým v tomto programu jsme již
letos plán překročili.

Vladimíre Vladimiroviči, poprosím vás... Počasí je tu stále dobré, stavět
silnice bude trvat dlouho, ale k 1. červenci jsme plán za dva roky
prakticky splnili, téměř sedm a více miliard byly vynaloženy jak na
federálních silnicích, tak na místních komunikacích a intracity. A to
vyvolává velmi dobrý ohlas obyvatelstva. Silnice jsou proto v každém
průzkumu veřejného mínění samozřejmě na prvním místě.

Dále pak energetická složka, elektřina je stejná, je jí málo. Obecně je
toho v Chersonské oblasti hodně, ale vzhledem k tomu, že...

Vladimir Putin:  Je třeba rozvíjet sítě.

V. Saldo:  Ano, Rosseti nyní převzal vedení. Převedli jsme na ně
alternativní energii, v Chersonské oblasti je větrná energie. Přehrada
Kakhovka stojí a řetězy jsou tam přetrhané. Nyní ale budují
kompenzační trafostanice, aby mohly přesně a bez váhání dodávat
elektřinu jak nyní pro spotřebu, tak i v budoucnu - pro obnovení práce v
průmyslu, zemědělství a dopravní logistice. A železnice je také
elektrická, potřebuje napájení.

Práce postupují, ale jak se říká, udělali jsme hodně, ale je potřeba víc,
jako vždy.
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Vladimir Putin:  Podívejme se tedy na vaše dokumenty. Pokuta.

http://kremlin.ru

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme: 
https://t.me/putin_today
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